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ZAPISNIK 
S 30.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

30. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 28. ožujka 2022. (ponedjeljak) godine s početkom u 16,00 
sati  
 
Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 29 sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

 

DNEVNI RED: 
 

1. Informacija o održanom sastanku u Rijeka plusu vezano za prioritete na području mjesnog odbora 
2. Izvještaj Memorijalnog turnira Zvonimir Škerl 
3. Informacija o otvorenom pozivu građana za predlaganje projekta uređenja – prioriteta za 2023. 

godinu 
4. Problematika na terenu 
5. Razno 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća Mjesnog odbora Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić upoznao je Vijeće o 
održanom sastanku u RIJEKA plus d.o.o. dana 9. ožujka 2022. s početkom u 10,30 sati, a vezano 
uz način buduće suradnje Rijeka plusa i mjesnih odbora Grada Rijeke. Sastanku su prisustvovali 
u ime Rijeka plus d.o.o.: direktor Željko Smojver, Elio Biasiol, Igor Ausilio, Ana Tomljanović, a u 
ime Mjesnog odbora Brašćine-Pulac: predsjednik VMO Josip Rupčić i tajnica MO Brašćine-Pulac 
Ivana Prpić. 
Na temu suradnje između RIJEKA plusa sa mjesnim odborima, predsjednik Rupčić iznio je 
nekoliko primjedbi na dosadašnji rad i komunikaciju između Mjesnog odbora Brašćine-Pulac i 
nekadašnjeg Trgovačkog društva Rijeka Promet d.d. Smatra neodgovornim od pojedinih gradskih 
službi ne odgovaranje na dopise, mailove i prijedloge mjesnih odbora. U tom smislu najviše je bilo 
izraženo negodovanje u trenutku kada je Vijeće MO Brašćine-Pulac donijelo svoje prioritete za 
2022. g., a pojedinci u Odjelima gradske uprave su samovoljno, bez konzultacija sa Vijećem 
Mjesnog odbora mijenjali prioritete i kao takve dostavljali na odluke na Gradskom vijeću. Izneseno 
je i niz prigovora od strane Mjesnog odbora Brašćine-Pulac na rokove izvođenja radova po 
prioritetima kao i na kvaliteti izvedenih radova. Konkretno, predsjednik Rupčić je ukazao da vibro 
trake ispred OŠ Belveder koje su bile u programu za smirenje prometa nisu odrađene, a u 
troškovniku su navedene kao da su odrađene, odnosno podignute na visinu prema projektu. 
Također je od strane Mjesnog odbora zatraženo da se svi izvedeni radovi koji su navedeni u 
prioritetima nakon završetka pregledaju od strane izvođača, RIJEKA plus d.o.o. i Mjesnog odbora. 
Nakon pregleda izvršenih radova Mjesni odbor može dati svoj potpis i suglasnost o izvršenim 
radovima. Takav prijedlog je prihvaćen od strane direktora RIJEKA plus-a. Direktor RIJEKA plusa 
gosp. Željko Smojver je izričito naglasio da suradnja sa mjesnim odborima mora biti dinamičnija i 
ne smije se dogoditi da na upućeni mail ili dopis na adresu ili mail RIJEKA plusa ne bude u 
kratkom vremenu proslijeđen odgovor. Također, predsjednik Rupčić je zatražio da se preispita 
odluka Gradskog vijeća prema kojoj su nametnuti neki drugi prioriteti koje Vijeće nije donijelo niti 
je o tome raspravljalo. Gospodin Smojver je naglasio da će se potruditi da se ta odluka preispita. 
Predsjednik Rupčić je posebno naglasio da grad Rijeka sa gradskim odijelima i mjesni odbori 
zajedno predstavljaju predstavničko tijelo građana i kao takvi zajedno moraju surađivati i zajedno 
rješavati probleme sa terena. Sa takvim su se prijedlogom svi složili i konačni dogovor je bio da će 
se povećati međusobna komunikacija i odgovornost za rješavanje zahtjeva mjesnog odbora.  
Sastanak je završio u 12.15 sati. 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno podržava stav da se ne prihvaća nova preraspodjela 
sredstava. 
 
 
Ad.2 
Tajnica MO prisutnima prezentirala Izvještaj o održanom Memorijalnom turniru Zvonimir Škerl. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Izvještaj. 
 
 
Ad.3 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike o otvorenom pozivu građanima na predlaganje projekata 
uređenja u svojim mjesnim odborima. Poziv je otvoren od 28.ožujka do 15.travnja 2022. godine. 
 
Zaključak: Vijeće  primilo informaciju. 
 
 
Ad.4 
Predsjednik upoznao vijećnike o problematici nas trenu: 

- Radovi od strane HEP-a  
- Divlji deponiji na području mjernog odbora  
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Ad.5 
Predsjednik predlaže da se proslijedi upit KD Vodovod i kanalizacija, a vezano o stanju izvođenja 
radova na području Pulca. 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 

 

  

 


